



机型	制品宽度	制品厚度	设计挤出产量
JWS65	400-700	0.3-1.0mm	30-50kg/h
JWS80	600-900	0.3-1.0mm	50-100kg/h



TPU隐形牙套是以崭新的3D立体电脑技术,

量身定制一系列近乎无法察觉的透明牙托来完成整个矫正疗程。 不管是由于牙齿拥挤、有间隙,或者是传统治疗后又移位的牙齿, 都绝对可以重新获得灿烂笑容。

TPU invisible braces is a new 3D computer technology that customizes a series of nearly undetectable clear trays to complete the entire orthodontic procedure. Whether it is due to crowded teeth, gaps, or teeth that have shifted after traditional treatment, you can definitely regain a brighter smile.

TPU隐形牙套优点:

美观性:几乎完全隐形。您将在别人毫无察觉中完成牙齿矫正,解决了许多患者对矫正牙齿的美观顾虑。

舒适性:没有传统意义上的托槽、钢丝等矫正装置,矫正过程不再痛苦。对牙周组织的刺激及不适感最低。

便捷性:可自行摘戴,不影响社交、进食、运动等。同时复诊次数减少,节约您的宝贵时间。

易清洁:口腔卫生容易维护,不必担心牙龈炎、牙齿脱矿、变色等问题。

Advantages of TPU invisible braces.

Aesthetics: Almost completely invisible. You will complete your orthodontic treatment without anyone noticing, solving many patients' aesthetic concerns about straightening their teeth.

Comfort: Without brackets, wires and other orthodontic devices in the traditional sense, the orthodontic process is no longer painful. There is minimal irritation and discomfort to periodontal tissues.

Convenience: You can take them off and on without interfering with socializing, eating or exercising. At the same time, the number of follow-up visits is reduced, saving your valuable time.

Easy to clean: Oral hygiene is easy to maintain without worrying about gingivitis, tooth demineralization, discoloration, etc.









